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2011Jí.N1v.Érkezett :

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz:

„Hogyan halad a 2010 év végére ígért 10 évre szóló Vidékfejlesztési Stratégia kidolgozása? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön hivatalba lépését követően az év végére, 10 évre szóló nemzeti vidékfejlesztési stratégi a

kidolgozására és elfogadására tett ígéretet . Miniszter úr jelezte azt is, hogy az anyag kidolgozásába

bevonják az érdekképviseleteket is .

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :

1. Miért nem készült el a 10 évre szóló vidékfejlesztési stratégia az ígért id őpontra?
2. Milyen főbb elemei lesznek ennek a stratégiának?
3. Hogyan áll a stratégia kidolgozása ?
4. Mikor lesz megismerhető ez a stratégia, mikorra várható a társadalmi vitája?
5. Milyen forrásai lesznek a stratégia megvalósításának ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . január 11 .

fO
Dr. Oláh Lajos

országgyűlési képviselő
MSZP
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